
Zápis ze zasedání osadního výboru Poličany Kutná Hora ze dne 6.6.2018 

 

Přítomni:Slavík , ,Rotová,Sovová, Škramovský 

Omluveni:Pechová 

Host:Pan starosta Ing. Viktora 

 

1) Znovu úklid silnic a chodníků alespoň 2x ročně včetně vnitřní části a okolí bytovek 

2)Usazené obrubníky po zbourané vodárně jsou nedostačující,nesrovnaný terén.dochází ke splavu 

zeminy  

3)A znovu:Vyřešení havarijního stavu vážního domku u vlakové zastávky 

4) Sekání trávy je opravdu potřeba dodržovat i z hlediska bezpečnosti provozu na hlavní křižovatce 

5)A znovu se připomínáme :spojovací komunikace s Kutnou Horou ,které jsme součástí,pro pěší 

6)oprava komunikací:u bytovek(opraveno nezpevněným materiálem-bezúčelné) 

                                        okolo hasičské zbrojnice směr zahrádky(manévrovat mezi hlubokými výmoly 

už nemožné)Když už se na to vynaloží peníze,ať je řešení trvalejšího rázu,nezpevněný materiál, 

nebo zpevněný do nevymetené a začištěné díry jsou vyhozené investice. 

 

 

 

                                         S pozdravem Osadní výbor Poličany Kutná Hora 

                                                      Zastoupený  Václavem Slavíkem    

 

 

 

 


